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Vragen van het lid Vos (GroenLinks)
aan de minister van Justitie over het
ontwerp-Kaderbesluit dataretentie.
(Ingezonden 18 oktober 2005)

1
Is het waar dat u tijdens het
algemeen overleg dataretentie op
5 oktober jl. tegen de Kamer hebt
gezegd dat opslag van
dataverkeersgegevens gerealiseerd
zal worden voor de duur van zes
maanden voor internetgegevens en
van één jaar voor telefoniegegevens?
Zo ja, hoe kan het dat tijdens de
vergadering van de Commissie
Publieke Vrijheden in het Europees
Parlement van 13 oktober, minister
Clarke, namens het Brits
voorzitterschap, verklaarde dat het al
geruime tijd duidelijk is dat de
lidstaten de bewaartermijn voor
telefoniegegevens willen stellen op
twee jaar? Moet hieruit opgemaakt
worden dat uw informatie aan de
Kamer onjuist is geweest? Zo neen,
waarom niet? Heeft u ingestemd met
deze verlengde bewaartermijn?

2
Kunt u aangeven welke precieze
afspraken zijn gemaakt tussen u en
uw Britse collega?

3
Kunt u deze vragen zo spoedig
mogelijk beantwoorden?

Antwoord

Antwoord van minister Donner
(Justitie). (Ontvangen 15 november
2005)

1
In het overleg van 5 oktober
jongstleden heb ik aangegeven dat de
in het ontwerp kaderbesluit
voorgestelde bewaartermijnen, gelet
op de uitkomsten van het onderzoek
van de Erasmus Universiteit
Rotterdam, voldoende ruimte bieden
voor de afwegingen op nationaal
niveau. Er zijn echter lidstaten die al
een bewaarplicht hebben ingevoerd
met een langere termijn dan 12
maanden. Om die reden heeft de heer
Clarke in het overleg op 13 oktober
jongstleden met de Commissie
Publieke Vrijheden van het Europees
Parlement aangegeven dat de
bandbreedte voor de bewaartermijn
tenminste een maximum van 2 jaar
moest bevatten. In die zin althans
heeft de heer Clarke verslag gedaan
in de JBZ Raad van het gesprek met
het Europees Parlement.
Besluitvorming hierover, en derhalve
instemming van de Nederlandse
regering op dit punt, was in het
geheel niet aan de orde.

2
Er zijn geen afspraken gemaakt
tussen mij en mijn Britse collega.
Zoals ik in het Algemeen Overleg van
11 oktober jongstleden over de JBZ

Raad al aangaf, was het agendapunt
Dataretentie ter bespreking
opgevoerd en heeft er geen enkele
besluitvorming plaatsgevonden.

3
Ja.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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